



Dearborn Public Schools  
Student Services

**STUDENT EXPULSION VERIFICATION**

Beginning January 1, 1995, state law requires that parents or guardians enrolling their child in a school district must certify that the enrollee has not been expelled from any school or school district. If an individual has been expelled, it would require a review by the Assistant Superintendent of Dearborn Public Schools.

Date: \_\_\_\_\_

I certify that my child, \_\_\_\_\_, has not been expelled from  
(Student Name)  
any school or school district.

\_\_\_\_\_  
(Parent/Guardian Signature)

Date: \_\_\_\_\_

My child, \_\_\_\_\_, was expelled from the \_\_\_\_\_  
(Student Name)  
School district.

The reason for the expulsion was: \_\_\_\_\_ Academic  
\_\_\_\_\_ Arson  
\_\_\_\_\_ Sexual Harassment  
\_\_\_\_\_ Weapons  
\_\_\_\_\_ Other (explain)

\_\_\_\_\_  
\_\_\_\_\_  
\_\_\_\_\_

\_\_\_\_\_  
(Parent/Guardian Signature)

**Note:**

*Secretary: If student has been expelled, please refer to your principal.*

*Principal: If expulsion is other than academic, refer to Assistant Superintendent.*

مدارس ديربورن الرسمية  
مكتب خدمات شؤون الطلاب  
تصريح الحالة السلوكية للطلاب

بموجب قانون الولاية الصادر بتاريخ 1.1.1995، يجب على جميع الاهالي الراغبين بتسجيل ابنائهم في اي قطاع تعليمي تزويد القطاع بمعلومات تفيد اذا ما قد تم سابقاً فصل الطالب /ة المراد تسجيله /ها من اي قطاع تعليمي آخر. في حال حدوث الطرد سيتم مراجعة طلب التسجيل من قبل مساعد المدير العام للتقييم.

التاريخ: \_\_\_\_\_

اقر هنا بأنه لم يتم فصل ابني / ابنتي \_\_\_\_\_ من اي مدرسة او قطاع تعليمي آخر.

توقيع ولي الامر : \_\_\_\_\_

التاريخ: \_\_\_\_\_

اقر هنا بأنه تم فصل ابني / ابنتي \_\_\_\_\_ من قطاع مدرسة \_\_\_\_\_  
التعليمي.

لأحد الاسباب التالية:

- \_\_\_\_\_ التطور الأكاديمي
- \_\_\_\_\_ التسبب بحريق
- \_\_\_\_\_ التحرش الجنسي
- \_\_\_\_\_ حيازة سلاح
- \_\_\_\_\_ سبب آخر ( الرجاء الذكر )

\_\_\_\_\_

\_\_\_\_\_

\_\_\_\_\_

توقيع ولي الامر : \_\_\_\_\_

ملاحظة:

السكرتيرة: اذا كان الطالب مفصولاً الرجاء تحويل الطلب الى المدير.  
المدير: اذا كان الفصل لغير السبب الاكاديمي الرجاء تحويل الطلب إلى مساعد المدير العام.